
Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag den 19. juni 2024 kl. 1730 – 2100 

 
 
Indbudt: Thorbjørn Hævdholm (forældre), Mikkel Rosing-Schow (forældre), 
Camilla Obel Juul Hansen (forældre), Simon Brodersen-Almind (forældre), 
Garbie Solvang Jørgensen (forældre), Kisa Øhrgaard Laursen (forældre), Marian 
Tirkov-Tyroll (forældre), Marco Damgaard (kommunalbestyrelsen), Martin 
Grønbech (personale), Lene Jakobsen (personale), Mia Luna Longhi (elev), Ella 
Bennekov (elev), Karin Anker (ledelse) og Marianne Vilstrup Havemose (ledelse) 

Gæster: Xhemile Emini-Celik (nyvalgt forældre), Mia Bjørn Jensen (nyvalgt 
forældre) 

Afbud/fraværende: Lene Jakobsen, Marco Damgaard, Kisa Ø Laursen, Xhemilie 
og Mia B Jensen 

Mødeleder: Simon Brodersen-Almind 

Mødested: Lindehøjskolen, lokale 705 (mødelokale ved kontoret) 

Referent: Marianne H 
 
 
1.  Godkendelse af dagsorden og referat 

Godkendt 
5 min 

2.  Velkommen til nye medlemmer – Udskydes pga.afbud fra de to kommende medlemmer af bestyrelsen. 
 
Sagsfremstilling 
Vi byder de nye forældrevalgte medlemmer af skolebestyrelsen velkommen og tager en 
præsentationsrunde. 
 
Indstilling 
Intet til beslutning. 
 
Ansvarlig 
Simon Brodersen-Almind 
 
Behandling 
 
 
Beslutning 
 

10 min 

3.  Mødekalender for kommende skoleår (2024/25) 
 
Sagsfremstilling 
Skolebestyrelsen har i sin forretningsorden fastsat, at den som udgangspunkt mødes en gang om 
måneden, hvilket også har været praksis i løbet af denne valgperiode. 
 
Udkast til mødekalender for kommende skoleår har den ønskede mødefrekvens, og der er forsøgt at 
taget højde for skolens interne møder, møder i Skolerådet samt møder i kommunalbestyrelsen. 
 
Indstilling 
Det indstilles, at bestyrelsen: 

• drøfter det udsendte oplæg til mødekalender, og 
• godkender mødekalenderen for det kommende skoleår. 

 
Ansvarlig 

15 min 

Herlev  
 Kommune 
 
 
Lindehøjskolen 
 
 Borgerdiget 105 
 2730 Herlev 
 
Telefon 44 52 55 55 
 
e-mail lindehoejskolen@herlev.dk 



Simon Brodersen-Almind 
 
Bilag 
Oplæg til mødekalender for kommende skoleår (eftersendes) 
 
Behandling 
 
Beslutning 
Mødekalenderen er godkendt 

4.  Evaluering og vidensdeling 
 
Sagsfremstilling 
Ordet er frit ift. at reflektere over den overstående valgperiode og dele både gode og dårlige erfaringer 
med hinanden. 
 
Indstilling 
Intet til beslutning. 
 
Ansvarlig 
Simon Brodersen-Almind 
 
Behandling 
Vi er blevet bedre til at følge ting til dørs på det sidste. 
Kunne give god mening at sætte noget i gang – behandle det-afslutte det. 
Arbejdsgrupper skal tage sig af begrænsede opgaver, så det kan afsluttes indenfor en begrænset 
periode. Vi er konstruktive i vores arbejdsgrupper. Vigtigt med et tilbageløb fra arbejdsgrupper, input til 
dagsorden eller emner. 
Arbejdsgrupper giver mening. 
Meget godt med fokus på fremdrift. 
Fælles mål i gruppen. 
Ordstyrer går på tur, det er godt 
Godt samarbejde med en god tone. 
Har fået drøftet mange ting, få talt sammen om, hvad det er for en skole vi vil have. 
Opmærksomhed på at det ikke kun er formanden der ”driver” projekterne. 
Der bliver lagt energi i møderne fra skolens side.  
 
Hvis det bliver svært at være skole , er det vigtigt, at vi ”spiller på samme hold”, at vi rykker sammen. 
Bestyrelsesmedlemmerne har behov for at vide, hvad der ligger bagved de forskellige beslutninger. God 
læring i forløbet omkring økonomi, hvor vi blandt andet lærte noget om kommunikation. 
Det er opleves, at der er et tillidsfuldt forhold mellem skole og forældre. 
Den nuværende skoleledelse har lagt meget åbent ud, også om det der har været svært. 
 
Eleverne: Det er informativt at deltage i møderne. Interessant med indsigt i økonomien. Man lærer 
meget og får respekt for skolen 
Fedt at være en del af skolebestyrelsen som elev. 
Godt at have elevernes stemme med i bestyrelsen. 
 
Beslutning 
Intet 

30 min 

5.  Pause og aftensmad 45 min 

6.  Meddelelser: 
a) Formand 

• Der er høring om de nye styrelsesvedtægter. Svarfristen er 16. september.  
• Høringen ifm budgettet ligger mellem de 2 første skolebestyrelsesmøder. Der skal 

derfor rettes opmærksomhed på at der planlægges et ekstraordinært møde, der giver 
mulighed for at behandle høringen. 

b) Skoleledelse 

15 min 



• Fyraftensmøde i juni: SFO var på som punkt. Der blev bl.a. drøftet de aktiviteter der 
tilbydes, den pædagogiske tilgang, caféen, forskel mellem sporene, kommunikation, 
brugen af skærm. Der er igangsat prøvehandling i forhold til skærmbrug. 

• Skole OL 2024: vi sendte 3 hold afsted de kom hjem med én sølvmedalje, én 
bronzemedalje og 4 plads. Vi har fundet ud af at Lindehøjskolen er den skole der 
gennem tiderne har vundet flest medaljer. Det kommer der en artikel om i Herlev 
Bladet. 

• Personale nyt: Endnu én lærer er blevet langtidssygemeldt på baggrund af akut 
sygdom. En lærer har opsagt sin stilling pr 1. august. 2 pædagoger har sagt op (en pga. 
andet arbejde, den anden skal på uddannelse). Der er lagt stillingsopslag ud. Der er 
allerede kommet nogle spændende ansøgninger. Der er også stillingsopslag ude ifm 
støtteopgaver til elever med særligt behov. 
 

 
c) Personalet 

• Der har været afhold fælleskommunal idrætsdag for 4.-6. klasse. Det lokale fritidsliv 
har været involveret. 

• De mundtlige prøver er ved at være afsluttet. 
• Har været afholdt en fin personalefest 

 
d) Skolerådet 

• Der har været afholdt temamøde om alkohol. SSP og sundhedsplejen har lavet en 
undersøgelse som de præsenterede for rådet.  

• Styrelsesvedtægterne var også på som punkt.  
• Det er et meget relevant forum at sidde med i.  
• Der skal vælges 2 nye repræsentanter. Dette sker på det første møde i den nye 

skolebestyrelse. 
•  

e) Arbejdsgrupper 
• Arbejdsgruppen har sit eget punkt på denne dagsorden 

f) Andre: 
• Elevrådet: 

i. Afslutningstur for det store elevråd – Rundvisning på Københavns rådhus 
bagefter tur til Reffen hvor der blev spillet laser-tag, sumobrydning. Det var en 
sjov og hyggelig tur. 

ii. Info om projekt på Gammelgaard –  handler om trivsel og udsmykning af 
skolen. Værkerne hænges op i august.   

7.  Årlig godkendelse af skolens ordensregler 
 
Sagsfremstilling 
Skolen skal sørge for, at alle elever kan trives i skolen, og at undervisningen finder sted i god orden. 
Ordensregler skal medvirke til at danne det bedste udgangspunkt for elevernes læring og den enkelte 
elevs trivsel i folkeskolen. 
 
Ifølge folkeskolelovens § 44, stk. 4, er det skolebestyrelsen på den enkelte skole, der fastsætter skolens 
ordensregler. Ordensreglerne skal bidrage til at sikre god adfærd i undervisningen, det sociale fællesskab 
på skolen og retningslinjer for, hvordan man opfører sig overfor hinanden. 
 
Skolens leder skal ved hvert skoleårs begyndelse oplyse forældre og elever om skolens ordensregler, 
som der er blevet enighed om i skolebestyrelsen. For at kunne gøre dette skal bestyrelsen bekræfte, at 
de nuværende ordensregler er gældende for det kommende skoleår. 
 
Indstilling 
Det indstilles, at bestyrelsen bekræfter de gældende ordensregler for skoleåret 2024/25. 
 
Ansvarlig 
Karin Anker og Simon Brodersen-Almind 
 

10 min 



Bilag 
Gældende ordensregler (eftersendes) 
 
Behandling 
Layoutmæssigt skal der ændres 
Ordensregler og kommunens børnesyn passer sammen. 
Det er vigtigt at de voksnes ansvar tydeliggøres. 
Afsnittet om sanktionerne drøftes.  
 
Beslutning 
Fjerne den fede markering, opdatere datoen. 
Behandlet og godkendt.  

8.  Orientering om arbejdet med forældrefællesskaber og forældresamarbejde 
 
Sagsfremstilling 
Skolebestyrelsen har på listen over åbne emner noteret, at den gerne vil arbejde med at skabe bedre 
forældrefællesskaber og et bedre forældresamarbejde i alle klasser og på tværs af skolen, da vi ved at 
dette vil være med til at skabe bedre børnefælleskaber og trivsel blandt børnene. 
 
Skolebestyrelsen nedsatte på mødet i marts måned en arbejdsgruppe der skulle arbejde videre med 
emnet samt se på en opdatering af princippet for skole-hjem-samarbejdet. 
 
Arbejdsgruppen orienterer skolebestyrelsen om deres arbejde indtil videre. 
 
Indstilling 
Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning. 
 
Ansvarlig 
Karin Anker og arbejdsgruppen 
 
Bilag 
Ingen 
 
Behandling 
Årshjul med datoer 
Princip for skolehjemsamarbejdet med tydelige forventninger. Bygges op som et dokument. 
Der afholdes møde i gruppen i næste uge, hvor teksterne gøres færdige så det kan ligge klart til 
skoleårets opstart.  
Princip kontra politik drøftes. 
Drøftelse af afsnittet om kommunikation/information. Det område skal konkretiseres mere. Inklusive 
forventningsafstemning.  
Godt at få input fra bestyrelsen til gruppens arbejde. 
 
Beslutning 
Taget til efterretning  

30 min 

9.  Skolebestyrelsens årsberetning 2023/24 
 
Sagsfremstilling 
Skolebestyrelsen skal afgive en årlig beretning og fremlægge denne på et forældremøde for alle skolens 
forældre jf. Folkeskoleloven § 44 stk. 12 og 13. 
 
Årsberetningen beskriver i korthed de aktiviteter, som skolebestyrelsen har arbejdet med inden for det 
sidste år. Årsberetningen kan være en status over, hvor langt skolen er nået mht. at opfylde de ønskede 
mål. Men årsberetningen kan også indeholde en plan for det kommende års arbejde, som en god 
orientering til forældrene om, hvad skolebestyrelsen arbejder med og planlægger at ville arbejde med i 
det kommende skoleår. 
 

30 min 



Bestyrelsen nedsatte på seneste møde en arbejdsgruppe bestående af Karin og Simon, der har 
udarbejdet udkast til beretningen. 
 
Indstilling 
Det indstilles, at bestyrelsen godkender udkast til beretningen. 
 
Ansvarlig 
Karin Anker og Simon Brodersen-Almind 
 
Bilag 
Udkast til årsberetning (eftersendes) 
 
Behandling 
Drøftelse af kontakt til skolebestyrelsen, Sammen om skolen og  
fokus på forældrefællesskaberne. 
 
Beslutning 
Godkendt med enkelte ændringer. 

10.  Tak for denne gang 
 
Sagsfremstilling 
Vi siger tak for denne gang til de afgående forældrevalgte medlemmer og ønsker hinanden god sommer. 
 
Indstilling 
Intet til beslutning. 
 
Ansvarlig 
Simon Brodersen-Almind 

15 min 

11.  Meddelelser (Lukket punkt) 
Orientering.  

5 min 

 
 
Med venlig hilsen 
 
Simon Brodersen-Almind 
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